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BIJ DE VOORPLAAT

Dinsdag 13 september werden onze 
nieuwe burgerraadsleden Femke 
Welvaadt-Middelplaats en Michel 
Post geïnstalleerd door de burge-
meester. We feliciteren hen met hun 

benoeming en wensen ze veel suc-
ces in hun nieuwe functie. Elders in 
het blad stellen ze zich aan u voor.

Theo Schrijver

VAN DE REDACTIE

Dank voor uw positieve reacties op 
onze nieuwe opmaak. En natuur-
lijk ook voor de kritische kantteke-
ning dat het PvdA-rood niet op de 
voorzijde van ons blad mag ontbre-
ken. Enkele van mijn dorpsgeno-
ten waren verheugd te zien dat ook 
de PvdA-wethouder op de trekker 
was geklommen. Dat de voorplaat 
zo langs de actualiteit zou scheren, 
durfde uw redacteur bij de opmaak 

niet te bevroeden.
In dit nummer vindt u weer veel af-
delingsnieuws en de stukken voor 
de algemene ledenvergadering op  
16 november aanstaande.

De sluitingsdatum voor de volgen-
de KoppeLinks is woensdag 30 no-
vember. Uw bijdragen liefst met foto 
(in een apart bestand) zijn van harte 
welkom. Veel leesplezier.

BIJDRAGE KOPPELINKS 2022

Zoals ieder jaar, vragen wij u ook dit 
jaar weer om een vrijwillige bijdrage 
voor ons blad de KoppeLinks. Het 
blad wordt vier- tot zesmaal per jaar 
verspreid onder onze leden en wij 
merken dat een groot aantal van u dit 
zeer kan waarderen. 

Tevens worden ook de afdelingsver-
gaderingen en andere bijeenkomsten, 
zoals b.v. 1-mei viering, nieuwjaars-
bijeenkomst, hierin aangekondigd. 
Wij hopen dat u de “KoppeLinks” 
ook een warm hart toe draagt en een 
vrijwillige bijdrage wilt geven voor ons 
ledenblad.

U kunt een bedrag overmaken op: 
Bankrekeningnr: NL86 RABO 0151 
2197 61 tnv PvdA afd. Steenwijker-
land onder vermelding van: Koppe-
links 2022. Bij voorbaat dank.

Tinie Nengerman, penningmeester
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OPROEP

Het bestuur en de fractie zoeken le-
den voor de nieuw te bemensen cam-
pagnecommissie. Het is de bedoeling 
dat de nieuwe campagnecommissie 
een plan maakt voor een continue 

campagne, zowel op straat als in de 
(sociale) media. Informatie bij Roland 
Logtmeijer of Theo Schrijver.

VAN DE BESTUURSTAFEL

Het bestuur komt langzaam weer op 
gang na het zomerreces. 
Het bleek niet mogelijk de geplande 
themabijeenkomst met Water Na-
tuurlijk voor de zomervakantie rond te 
krijgen. Na de zomer bleek de actu-
aliteit ons ingehaald te hebben en is 
de aandacht zo verschoven naar de 
stikstofproblematiek, dat een bijeen-
komst over de bodemdaling in het 
veenweidegebied ons minder rele-
vant lijkt. De fractie van Water Natuur-
lijk beraadt zich nu op welke wijze ze 
de campagne voor de waterschaps-
verkiezingen voor het voetlicht willen 
brengen. Voorzitter Hennie Brands

VAN HET LEDENSECRETARIAAT

Ledenmutaties
24-08-2022 J. Boelens-Mensinga - Einde lidmaatschap (overleden) 
16-06-2022 Floris Huisman - Combi lid (nieuw) 
13-06-2022 Diederik Ferrari - Afdeling Steenwijkerland (binnengekomen)
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UITNODIGING ALGEMENE LEDENVERGADERING 

16 NOVEMBER 2022

Woensdag 16 november 2022 19:30 
uur de Korf, Gasthuislaan 84, Steen-
wijk

Agenda
Besloten deel
1. Opening en vaststelling agenda
2. Vaststellen verslagen ALV 13 april 

en extra ALV 9 mei 2022 
 (zie bijlagen)
3. Jaarplan bestuur 2023
4. Vaststellen begroting 2023
5. Rondvraag
6. Pauze 

Openbaar deel start 20:15

7.  Thema: Jeugdzorg met als spreker 
ons lid Peter Dijkshoorn.

Peter Dijkshoorn is namens de VNG  
‘landelijk ambassadeur voor een le-
rend jeugdstelsel’.
Hij is medeoprichter van de Bewe-
ging van 0. Op hun website vinden 
we de missie van deze beweging: 
“Om ‘leren en verbeteren’ gewoon te 
laten worden, moeten we met elkaar 
grote doelen stellen. Ons grote ideë-
le 0-doel is: 0 kinderen die niet op-
timaal thuis opgroeien. De 0-ambitie 
geeft richting, weerspiegelt ambitie 
en we kunnen vandaag beginnen met 
stappen zetten. De Beweging van 0 
is opgericht door een groep jeugd-
hulpprofessionals die wil werken aan 
‘steeds beter worden’. Samen willen 
we dat jeugdhulp meer impact heeft 

voor kinderen, ouders en de samen-
leving. Tegen een steeds rendabeler 
kosten-baten-verhouding. Hoe dan?”

De gemeente Steenwijkerland heeft 
met steun van onze wethouder Trijn 
Jongman een startbijeenkomst gehad 
met de Beweging van 0 met ambte-
naren, een aantal zorgaanbieders en 
de jeugdbescherming met als doel: 
“Hoe maken we van Steenwijkerland 
een gemeente waar 0 ouders angst 
hebben om heel snel hulp te zoeken 
als thuis mishandeling plaatsvindt”.

Het bestuur nodigt ook niet-leden uit 
voor deze themabijeenkomst. Zo ho-
pen we inwoners en hulpverleners te 
informeren over deze mooie ontwik-
keling in de jeugdzorg.



NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING 

13 APRIL 2022

Aanwezig zie presentielijst
Afwezig met bericht zie lijst
1. Voorzitter opent om 20:00 uur de 

vergadering
 De voorzitter heet met name de 

echtgenoot en zonen van Mari-
on van den Berg, Guus, Sven en 
Sjoerd van harte welkom.

2. Geen mededelingen en ingekomen 
stukken.

3. Notulen ALV 27 november 2022 
ongewijzigd vastgesteld.

4. Steven Bunt licht het jaarverslag 
fractie 2021 mondeling toe. 

 Boukje van Hes vraagt of het aantal 
sociale huurwoningen nog steeds 
afneemt. Steven Bunt antwoordt 
dat door uitvoeringsproblemen op 
het stadhuis er vertraging is ont-
staan in de bouw. ALV neemt on-
der dankzegging verder kennis van 
het verslag.

5. Jaarverslag secr. bestuur 2021 
wordt zonder verdere vragen vast-
gesteld.

6. Jaarrekening 2021. Penning-
meester licht toe: De fondswer-
ving Gemeenteraadsverkiezingen 
was bijzonder succesvol met een 
bedrag tot €1565. De post leden-
behoud gaat over rondgestuurde 
kaarten en lief-en-leedkosten.  
Voor zover nu bekend hoeft een 

batig saldo niet teruggestort naar 
landelijk en dit saldo is toege-
voegd aan het verkiezingsfonds.

 Tom Wijngaard vraagt naar de 
landelijke bijdrage voor het ver-
kiezingsfonds. Die hebben we 
niet aangevraagd. Spreker stelt 
voor er in de promotie aandacht 
aan te besteden, zodat dit ook 
duidelijk is voor de lokale partijen. 

 Jaarrekening 2021 onder applaus 
vastgesteld.

7. Huug Dreu meldt namens Roland 
Logtmeijer dat de kascontrole-
commissie heeft geconstateerd 
dat de administratie er perfect uit 
ziet. De ALV verleent de penning-
meester decharge over het afge-
lopen boekjaar. 

 Benoeming bestuursleden: Hen-
nie Brands ligt toe dat de functie 
vice-voorzitter niet blijkt te be-
staan en dat hij dus voorzitter is. 
Deze mededeling wordt met ap-
plaus ontvangen.

 Marion neemt afscheid omdat ze 
al langer buiten de regio woont, 
vergadering accordeert de be-
noeming van Theo Schrijver als 
haar opvolger.

9. En 10) De ALV bekrachtigt de 
benoeming van Luc Greven tot 
congresafgevaardigde en die van 
Mathinus Wolters tot gewestelijk 
afgevaardigde.
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11. De ALV stemt in met de benoe-
ming van Baukje van Hes als 
opvolger van Huub Dreu in de 
nieuwe kascommissie. 

12. Rondvraag
 Baukje van Hes vraagt hoe het is 

met de jeugdzorg in Steenwijker-
land. Trijn Jongman vertelt dat het 
een bijzonder complexe wereld is. 
De wethouder gaat voor nul uit-
huisplaatsingen. Steenwijkerland 
heeft zevenhonderd jeugdigen 
in zorg. Grootste probleem is de 
wachtlijst voor psychologische 
hulp. Theo Schrijver vraagt wie 
wil helpen bij het organiseren voor 
een thema-avond over jeugdzorg.

 Jaap Otten: Vitens luidt de nood-
klok voor de drinkwatervoorzie-
ning. Wat kunnen we hiermee. 

 Tom Wijngaard voegt toe dat er 
in Kornputwijk wateroverlast is, hij 
geeft het advies nog eens goed 
naar de waterhuishouding te kij-
ken.

 Luc Greven: stelt voor dat het be-
stuur de terugtredende partijleider 
een brief namens de ALV stuurt 
om haar te bedanken als partij-
leider. De vergadering steunt dit 
verzoek unaniem.

 Jaap Otten stelt een thema-avond 
voor over energie.

 Baukje mist de stukjes van Jan 
ten Klooster in de KoppeLinks. Hij 
pakt de pen weer op.

13. Tot slot
 Afscheid Marion van den Berg. 

Marion is 26 jaar actief geweest 

voor de afdeling. Ze was eerst 
raadslid in IJsselham, daarna 
voorzitter en congresafgevaardig-
de  en tot slot 19 jaar secretaris 
van de afdeling Steenwijkerland. 
De voorzitter spreekt haar toe en 
reikt namens het hoofdbestuur de 
zilveren erespeld uit.

 Marion schreef haar eerste stukje 
in 2007 over de vervreemding tus-
sen de kiezer en PvdA. Haar man 
Guus heeft de in totaal 62 stuk-
jes geschreven gebundeld in een 
boek waarin Lodewijk Asscher 
het voorwoord heeft geschreven. 

Terugblik gemeenteraadsverkiezin-
gen  
Steven Bunt memoreert dat BGL en 
CPB enorm gegroeid zijn. Wij hebben 
een restzetel verloren. De zetels van 
het CDA lijken naar het CPB gegaan. 
De zittende coalitie houdt hetzelfde 
aantal zetels. BGL heeft Ben Zonne-
veld als informateur gevraagd. Insteek 
voor onze gesprekken was dat de 
huidige coalitie onze voorkeur heeft. 
Als tweede keuze een coalitie met 
CPB gezien de verkiezingsuitslag een 
optie.  In het tweede gesprek blijkt dat 
er te weinig vertrouwen is in de stabi-
liteit met de coalitie CPB.
Het streven is vóór 10 mei een ak-
koord te sluiten op hoofdlijnen. Be-
langrijke discussiepunten zijn het 
tijdspad van de unilocatie, wonen en 
de energietransitie. Negen mei is het 
voorstel om het coalitieakkoord aan 
de ALV voor te leggen. 



VERSLAG EXTRA ALGEMENE LEDENVERGADERING 

MAANDAG 9 MEI 2022 VOOR DE PRESENTATIE VAN 

HET CONCEPT-COALITIEAKKOORD.

De voorzitter, Hennie Brands, opent 
de vergadering. Baukje van Hes 
heeft zich afgemeld.  Secretaris Theo 
Schrijver is op vakantie. Ursula Dousi 
maakt in zijn plaats het verslag. Steven 
Bunt legt uit dat er een concept-co-
alitieakkoord tot stand is gekomen 
tussen BGL-PvdA-VVD-CU.  Het 
CPB heeft een grote verkiezingswinst 
behaald. Dat moeten we ook serieus 
nemen. In het informatieproces kwam 
echter naar voren dat met deze partij 
een goede samenwerking niet mo-
gelijk zou zijn. Daarom zijn gesprek-
ken aangegaan met andere partijen. 
Omdat er de laatste vier jaar goed is 
samengewerkt met BGL, VVD en CU 
vindt de informateur dat de PvdA met 
deze partijen een werkbaar coalitie-
akkoord kan vormen. Vanavond gaan 
de fracties van deze partijen met hun 
achterban praten en komen de par-
tijen morgen, 10 mei, weer bij elkaar. 
Daarna wordt de pers ingelicht.

Steven en Trijn hebben samen een 
presentatie gemaakt van het con-
cept-coalitieakkoord. Dit wordt op 
een groot scherm in de zaal weerge-
geven. 

Hoofdlijnen
Duurzaam doorbouwen
Samenwerken aan een vitaal Steen-
wijkerland

Een gemeente waar inwoners tevre-
den zijn met hun leven én zich gezond 
voelen. Die ‘brede welvaart’ is onze 
droom. Dan gaat het niet alleen om 
voldoende inkomen, maar ook om 
een woning, gelijke kansen, goed on-
derwijs, een fijne en veilige leefomge-
ving. Alles wat nodig is om echt mee 
te kunnen doen in deze maatschap-
pij. De rijkdom die niet in geld is uit 
te drukken, maar dat wat je gelukkig 
maakt in je leven.

Er liggen 6 opgaven: woningbouw, 
werk en economie, samen redzaam, 
vitaal platteland, duurzaamheid, 
leefbare kernen en steden. Samen-
werken, ook met de oppositie. De 
oppositiepartijen geven ook input. 
Aan de hand van de tekst op het 
scherm legt Steven de onderwerpen 
nader uit.

Vervolgens de Projecten die PvdA in-
brengt: Upgraden openbare ruimte. 
Versnelling van Unilocatie vervolgon-
derwijs, van 3 naar 1 locatie, d.w.z. 
niet pas over 10 jaar maar tussen 
2026 en 2028. De basisscholen 
moeten hier geen nadeel van onder-
vinden. Musea: op de Markt en in 
de Spijkervetstallen (Hildo Kropmu-
seum). Ambitieniveau afhankelijk van 
cofinanciering en exploitatie.

Tenslotte laat Steven de portefeuille-
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verdeling zien. Voor wat betreft Trijn is 
dat: Opgave Sociaal Domein, Zorg en 
Welzijn WMO, Participatie en Noord-
West-groep, Jeugdzorg, Onderwijs 
en Onderwijshuisvesting, Kunst en 
Cultuur, Bedrijfsvoering en 2e loco-
burgemeester. Het is een zware por-
tefeuille maar Trijn zegt dat ze het aan 
kan.

Na deze uitgebreide presentatie 
vraagt de voorzitter of de aanwezi-
ge leden het eens zijn met het con-
cept-coalitieakkoord. Alle handen 
gaan omhoog. Dat betekent dat Trijn 
en Steven hiermee verder kunnen. 
Vanuit de zaal complimenten aan Trijn 
en Steven voor dit vele werk dat in de 
afgelopen weken na de verkiezingen 
is gedaan. Hulde en applaus!
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CONCEPT JAARPLAN PVDA-AFDELING 

STEENWIJKERLAND 2023

Stand van zaken bij de afdeling
In het college heeft één PvdA-wet-
houder zitting. De fractie telt vier le-
den en om de lijnen met de inwoner 
zo kort mogelijk te houden gaat ze re-
gelmatig op werkbezoek. Er zijn twee 
burgerraadsleden. Het afdelingsbe-
stuur bestaat uit vier leden. Het be-
stuur streeft naar een samenstelling 
uit zes leden. 

In het reglement van orde is de on-
derlinge relatie tussen het bestuur en 
de fractie vastgelegd. Tijdens elke 
bestuursvergadering is een fractielid 
aanwezig en tijdens elke fractiever-
gadering is een bestuurslid aanwezig. 
De afdeling Steenwijkerland telt bijna 
160 leden. Eenmaal per jaar wordt 
een kennismakingsavond georgani-
seerd voor nieuwe leden.

De leden worden geïnformeerd via 
de mail, per post en de KoppeLinks, 
het afdelingsblad. Hierin worden ver-
gaderingen aangekondigd, verslagen 

geplaatst, bestuurs-en fractiemede-
delingen gedaan en actuele zaken 
behandeld. Tevens zijn er vaste ru-
brieken zoals onder andere: ‘ Frac-
tienieuws’, ’Trijnreis‘, ‘Punt van Bunt’. 

De afdeling communiceert middels de 
website, Facebook en Instagram en 
individuele raadsleden ook via Twit-
ter. Een afvaardiging van het bestuur 
en/of de fractie bezoekt de vergade-
ringen van het Gewest Overijssel en 
bijeenkomsten die landelijk worden 
georganiseerd.

Verkiezingen
Vijftien maart 2023 vinden de verkie-
zingen plaats voor de Provinciale Sta-
ten en het Waterschap. We willen de 
campagnes voor deze verkiezingen 
ondersteunen. 
Het initiatief voor de campagne ligt 
hiervoor bij Statenfractie en de fractie 
van Water Natuurlijk, de fractie die we 
samen met GroenLinks en D66 on-
dersteunen als PvdA. 
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Continue campagne
Er zijn een aantal zaken die onze aan-
dacht behoeven de komende tijd:
- We zien dat onze afdeling en zeker 

ook het actieve kader vergrijst. 
- Het aantal actieve vrouwen is be-

perkt.
- Bepaalde bevolkingsgroepen zien we 

helemaal niet terug in onze afdeling, 
terwijl ze wel tot de groep horen voor 
wiens belangen we menen te staan.

- Een algemene klacht is dat je politici 
alleen ziet tijdens campagnetijd.

 We zijn daarom op zoek naar leden 
die een continue campagnecommis-
sie kunnen bemensen om:

- Leden te werven en actief kader te 
werven met name ook uit de groepen 
die nu minder vertegenwoordigd zijn.

- Relevante signalen oppikken vanuit 
de bevolking, waar de verschillende 
volksvertegenwoordigers mee aan 
de slag kunnen.

Thema-avonden en andere bijeen-
komsten
Corona volente hopen we 
dat we dit jaar eindelijk 
weer een nieuwjaarsbij-
eenkomst kunnen organi-
seren. Naast een twee- tot 
drietal themabijeenkom-
sten en twee algemene 
ledenvergaderingen zullen 

we ook weer een 1-meiviering orga-
niseren.

Samenwerking GroenLinks
Op landelijk niveau zien we een 
steeds nauwere samenwerking tus-
sen GroenLinks en de PvdA. In onze 
gemeente zit de PvdA in het college 
en GroenLinks in de oppositie. Op 
informeel niveau zijn de contacten 
tussen beide partijen zeker na de per-
sonele wijzingen goed. 

Voor komend jaar is het van belang 
dat we onderzoeken op welke wijze 
de linkse samenwerking in onze ge-
meente verder vorm krijgt. Het be-
stuur zal daartoe in overleg met de 
fractie structureel in overleg gaan met 
GroenLinks.

Ossenzijl, 3 oktober 2022Corona volente



EVEN VOORSTELLEN

Femke Welvaadt-Middelplaats

Op 13 september jongstleden ben ik 
geïnstalleerd als burgerraadslid voor 
de PvdA, dus hierbij wil ik mij graag 
even voorstellen. Mijn naam is Fem-
ke Welvaadt - Middelplaats, ik ben 58 
jaar en we hebben drie kinderen en 
twee kleinkinderen. Ik ben geboren in 
Rijswijk en getogen in Leersum in een 
“rood gezin” waar altijd veel aandacht 
was voor de mensen, die wat minder 
bevoorrecht waren, in welke zin dan 
ook. Mijn 82-jarige moeder geeft bij-
voorbeeld nog altijd taallessen aan 
asielzoekers. Tot maart 2020 heb ik 
twintig jaar in de Noordoostpolder 
gewoond, waarna we naar Oldemarkt 
verhuisden. In die twintig jaar heb ik 
veel vrijwilligerswerk gedaan voor 
mensen, die extra ondersteuning no-
dig hadden. Nu ik in Steenwijkerland 
woon, vind ik het belangrijk ook voor 
deze gemeente iets te betekenen. Ik 
ben betrokken geweest bij de op-

richting van de Stichting Regenboog 
Steenwijkerland, waarvoor ik op dit 
moment secretaris ben. Een inclu-
sieve samenleving, waarbij iedereen 
zichzelf kan zijn en mee kan doen is 
voor mij een heel groot goed, waar ik 
mij graag voor inzet en wat ik ook in 
het programma van de Partij van de 
Arbeid terugvind. Ik hoop daar in de 
toekomst ook als gekozen raadslid 
invulling aan te kunnen geven, maar 
zal mij nu eerst voor de volle honderd 
procent inzetten als burgerraadslid. 

Michel Post

Mijn naam is Michel Post, ben 49 jaar 
oud en woon al meer dan 30 jaar in 
Steenwijk. Ik ben getrouwd met Mi-
reille en samen hebben we twee kin-
deren. Na een aantal jaren als ouder 
lid te zijn geweest van de MR en GMR 
van Trompmeesters locatie Stations-
straat, waar onze dochter het prak-
tijkonderwijs heeft doorlopen, ben 
ik lid geworden van de Partij van de 

KOPPELINKS12



Arbeid. 
Al vijftien jaar ben ik in verschillende 
functies en organisaties werkzaam 
binnen het sociaal domein. Het geeft 
me veel energie om medewerkers 
te coachen/begeleiden in hun werk. 
Ik merk nog dagelijks hoe belang-
rijk passend werk voor iedereen is.  
Sinds drie jaar ben ik in dienst bij 
Noordwestgroep. Ik ben gestart als 
jobcoach, heb een aantal tijdelijke 
functies gehad, maar ga me de ko-
mende periode als coördinator/job-
coach volledig richten op de jeugd. 
Het is superleuk om met jongeren 
tijdens hun stageperiode bij Noord-
westgroep te werken in hun zoek-

tocht naar een passende werkplek. 
De uitdaging blijft om voldoende kan-
sen en mogelijkheden voor deze jon-
geren te genereren.
Al met al is de PvdA een partij die 
goed bij me past. Waarden als vrijheid 
en bestaanszekerheid zijn de afgelo-
pen periode alleen maar belangrijker 
geworden. Hier wil ik me zeker meer 
voor inzetten. Op dit moment ben ik 
nog onervaren in de gemeentepoli-
tiek, maar ik hoop dat ik als burger-
raadslid met mijn nieuwgierigheid en 
kritische blik wat kan toevoegen in de 
raad en in de fractie.

Groeten, Michel
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TRIJNREIS

Wat een zomer hebben we achter 
de rug. Een zomer van uitersten: Het 
mooie weer, waarbij iedereen vrolijk 
naar buiten kon. Waarin wandelen, 
fietsen,  elkaar ontmoeten fijn was, 
vakantie gevoeld werd. Een zomerpe-
riode waarin diverse activiteiten weer 
door konden gaan. En er was veel 
te doen. Van dorpsfeesten, corso’s, 
kopje cultuur en ga zomaar door. Poli-
tiek blijven bewegen tussen doen wat 
nodig is voor de korte termijn als het 
gaat om mensen te ondersteunen in 
de financiële onzekerheden. De lange 
termijnvisie niet uit het oog verliezen. 
Waar willen we over vier jaar staan. 
Hoe gaan we onze brede welvaart 
vormgeven. 

En dan die andere kant. De droogte 
in onze natuur. De lage waterstanden. 

Energieprijzen die omhoogschieten. 
De oorlog in Oekraïne die nog steeds 
venijnig is. En dan de beelden van 
mensen die in ter Apel buiten sla-
pen. Dat geeft te denken, het is be-
schamend. En dan de onzekerheden 
die steeds groter worden voor ons 
allemaal. Woningen tekort, teveel 
stikstof, hoge werkdruk, tekort aan 
werknemers.

We moeten nog meer dan ooit nu 
gaan bedenken wat voor land willen 
we zijn.  Stoppen met wijzen naar 
elkaar. Gemeentes die plekken aan-
bieden voor opvang, waar niet op 
wordt ingegaan. Gemeentes die pro-
beren plekken beschikbaar te stellen 
waarbij de inwoners op de barricades 
gaan staan. Boeren die wijzen naar 
de politiek. Politiek die over elkaar 



HET PUNT VAN BUNT 

Beste partijgenoten,

Thuis hebben we de centrale verwar-
ming naar 14 graden gezet. We waren 
in de gelukkige omstandigheid dat we 
in de afgelopen jaren ons huis hebben 
verduurzaamd en we alternatieve ver-
warming hebben gerealiseerd. Veel 
mensen draaien ook hun thermostaat 
omlaag maar zitten nu letterlijk in de 
kou. Ondanks dat de regering het 
idee van PvdA en GroenLinks voor 
een prijsplafond uiteindelijk hebben 
omarmd blijft de situatie voor veel 

groepen in onze samenleving voor de 
komende winter heel onzeker. 

Waar ik mij kwaad over maak is dat er 
door sommige partijen vanuit gegaan 
wordt dat alle inwoners in onze sa-
menleving nu snel maatregelen zullen 
gaan treffen om hun huis te verduur-
zamen of weten welke maatregelen 
ze zelf kunnen treffen om energiezui-
niger te leven (u weet vast welke par-
tijen ik bedoel). 

Deze partijen vergeten voor het ge-

heen buitelt. Inwoners die de onze-
kerheden niet aan kunnen. Wat zou ik 
toch graag de wereld opnieuw willen 
inrichten.

Wereld veranderen lukt mij niet. Ik kan 
alleen kijken in onze gemeente om 
een klein beetje het verschil te ma-
ken. Dat doen we door een sociale 
gemeente te zijn die een ruimhartig 
minimabeleid heeft. Dat doen we door 
zoveel mogelijk mensen naar werk te 
begeleiden. Dat doen we door de sa-
menwerking in het onderwijs, kinder-
opvang, jeugd-verpleegkundigen en 
sociaal werk en onze consulenten te 
ondersteunen. Waardoor de kinderen 
maximaal ondersteund worden. Waar 
kinderen kansen krijgen passend bij 
zijn eigen tempo. 

Dat doen we ook als gemeenschap 
door de Oekraïners te ondersteunen. 
Door de begeleiding van de status-

houders. En nu vanaf november ook 
het opvangen van asielzoekers in een 
hotel in Giethoorn. 

Laat ik afsluiten met leuke momenten 
die er ook nog steeds zijn. Zoals de 
uitreiking van de Anne Beeltje cultuur-
prijs. Een mooie prijs ter ere van onze 
overleden betrokken wethouder die 
veel voor de cultuur heeft betekent. 
Uit heel veel aanmeldingen had de 
jury de galerie de prijs toegekend. En 
met gepaste trots heb ik de prijs uit-
gereikt. 
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mak dat mensen niet de ruimte heb-
ben om groen te denken als ze rood 
staan: als het water je tot aan de lip-
pen staat ben je dagelijks bezig met 
overleven. Als je de eindjes aan elkaar 
moet knopen dan ben je niet bezig 
met uit te zoeken hoe je bijvoorbeeld 
een sociale duurzaamheidslening 
kunt afsluiten. Ook vergeten die par-
tijen dat een belangrijk deel (zo’n 16% 
in Steenwijkerland) laaggeletterd is, 
zo’n 2,5 miljoen mensen hebben in 
Nederland moeite met lezen en schrij-
ven. Hoe verwachten we dan dat die 
mensen zelf uitzoeken hoe ze moeten 
verduurzamen of hoe ze van regelin-
gen gebruik kunnen maken (kijk voor 
de aardigheid eens op gemeentelijke 
website, ondanks alle goede intenties 
is die écht veel te moeilijk toegankelijk 
voor veel inwoners).

Onder het neoliberale juk van de af-
gelopen decennia in de samenleving 
is het geloof in de zelfredzaamheid 
van mensen tot norm verheven. 
Maar: juist in deze tijden van crises 

moeten we het sámen doen, moeten 
we mensen helpen, moeten we onze 
neus niet ophalen voor ‘bemoeizorg’. 
Als er één partij zich daarvoor inzet 
dan is het de onze wel!

Steven Bunt
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BERICHTEN UIT DE FRACTIE

Een paar highlights van de afgelopen 
maanden
Begin juli hebben we de beleidsarme 
Perspectiefnota 2022-2026 (PPN) en 
het jaarverslag 2021 behandeld. Een 
beleidsarme PPN omdat het college 
nog bezig is met het uitwerken van 
het vastgestelde coalitieprogramma.  
Voor het jaarverslag heeft het colle-
ge wel opgeroepen om de resultaten 

concreter weer te geven zodat we 
beter onze controlerende taak kun-
nen uitvoeren.

Eind juni zijn instellingen, organisaties 
en verenigingen gevraagd om mee te 
praten over wat er in de uitwerking 
van het coalitieakkoord zou moeten 
komen. En in september zijn de uit-
werkingen van het coalitieakkoord 



met alle gemeenteraadsfracties be-
sproken en konden wij onze feed-
back geven. 
 
In de raad van september zijn voor de 
PvdA twee burgerraadsleden (Fem-
ke Welvaadt-Middelplaats en Michel 
Post) geïnstalleerd waardoor onze 
fractie nu helemaal op volle kracht 
aan het werk kan. Femke en Michel 
liepen al langer mee bij onze fractie 
maar nu kunnen ze echt aan de slag. 
We zijn blij dat ze ons willen onder-
steunen en zo hebben we een mooie 
club mensen.

In september hebben we het initiatief 
genomen om een brandbrief te stu-
ren over gebrek aan communicatie 
aan onze inwoners over de overlast 
die wordt ervaren van de biomassa-
centrale/palletblokkenfabriek aan de 
Dolderweg in Steenwijk. De brief is 
bijna door alle partijen uit de raad me-
deondertekend (zie onder). We blijven 
het proces en de oplossingen kritisch 
volgen.

Voor de komende periode maken we 
ons op voor de behandeling van de 
najaarsnota en de begrotingsverga-
dering in het najaar.

Ook volgen we de ontwikkeling rond-
om de opvang van asielzoekers in 

Giethoorn voor de maanden novem-
ber en december om de druk op het 
aanmeldcentrum in Ter Apel te ver-
minderen. Naast de opvang van Oek-
raïense vluchtelingen en het plaatsen 
van statushouders is het goed dat 
onze gemeente haar verantwoorde-
lijkheid neemt voor deze groep men-
sen.

Dat neemt niet weg dat de rijksover-
heid structurele oplossingen moet 
bieden voor de vluchtelingenproble-
matiek en dat we lokaal (creatieve) 
oplossingen moeten blijven zoeken 
voor meer woningbouw zodat we 
statushouders maar ook onze eigen 
inwoners een goede woonplek kun-
nen bieden. 

Namens de fractie,
Roland Logtmeijer, fractiesecretaris 
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BRANDBRIEF OVERLAST ICEBEAR

Aan: College B&W Steenwijkerland
Betreft: Brandbrief overlast Icebear

26-09-2022
Geacht college,

Sinds het voorjaar zijn er veel klachten 
over geluid, stof en gevaarlijke stoffen 
onder andere in Steenwijk Noord, Tuk 
en op het Groot Verlaat. De vermoe-
delijke bron voor de klachten is de fa-
briek van Icebear aan de Dolderweg 
in Steenwijk, waar vanaf begin dit jaar 
een nieuw productieproces is gestart.
Tot nu toe heeft Icebear twee inloop-
avonden (15 juni en 7 september) 
georganiseerd waarbij een deel van 
de klachten worden erkend. Er is 
uitleg gegeven over de reeds geno-
men maatregelen en welke verbete-
ringen in de toekomst nog op de rol 
staan om overlast te verminderen of 
te voorkomen. Op de inloopavonden 
kon geen harde toezegging worden 
gedaan of na het nemen van de voor-
genomen maatregelen de overlast 
ook is verholpen.  

De gemeente Steenwijkerland heeft 
ook een inloopavond (13 juli) ge-
organiseerd waarbij ook de omge-
vingsdienst en de GGD IJsselland 
aanwezig waren om een toelichting 
te geven over de stappen die zijn 
genomen om de overlast in kaart te 
brengen en hoe daar verder mee ge-
handeld wordt.De omgevingsdienst 
heeft op die avond ook aangegeven 
dat er mogelijk sprake is van over-
schrijding van de normen.

Door verschillende partijen (VVD en 
CPB) zijn schriftelijke vragen gesteld 
en een aantal partijen (PvdA en CDA) 
hebben intern bij de gemeente ge-
informeerd naar de stand van zaken 
rondom dit dossier.

Op 13 september hebben omwonen-
den een petitie aangeboden om de 
overlast nog eens te benadrukken.

Mede naar aanleiding van boven-
staande zijn er op 13 en 21 septem-
ber vanuit het college en de ambtelijke 
organisatie twee e-mails geweest met 
een korte update. In het kort komt 
het er op neer dat de onderzoeken 
zijn uitgevoerd maar dat de resulta-
ten op zich laten wachten. Er zijn veel 
inwoners die aan raadsleden vragen 
wat doet de gemeente in dit dossier, 
waarom duurt het allemaal zo lang, 
hoe serieus wordt men genomen 
over erkende overlast en waar blijft de 
toegezegde informatieavond over de 
resultaten van de onderzoeken?
Wij vragen u om met spoed actief te 
communiceren naar onze inwoners 
over de stand van zaken van het pro-
ces en niet alleen via memo’s naar de 
gemeenteraad. Daarnaast het ver-
zoek om de informatiepagina op de 
gemeentelijke website ook up-to-da-
te te maken met de laatste informatie.

Mede namens de fracties van BGL, 
CPB, CDA, ChristenUnie, Groen 
Links, D66, Veur Elkaar,
PvdA Steenwijkerland
Roland Logtmeijer



ARMOEDE

“De oorzaak van armoede door gebrek 
aan arbeid kan alleen gelegen zijn in 
de inrichting van ons maatschappelijk 
bestel. Rijkdom en armoede in beide 
uitersten wordt slechts aangetroffen 
in maatschappijen waar de grond en 
de overige productiemiddelen, die 
nodig zijn om iedereen een bestaan 
te bieden, in handen zijn van weinigen 
met uitsluiting van de overigen. Dat is 
waar, mensen die zonder iets te doen, 
in overvloed leven, en veel anderen, 
die bij gebrek aan arbeid, alleen door 
het medelijden en giften van de overi-
gen bestaan. Naast de klasse van be-
zitters en de klasse van behoeftigen is 
er een derde klasse ontstaan die niet 
alleen is belast met de arbeid nodig 
voor het eigen bestaan, maar boven-
dien met de arbeid nodig voor het be-
staan van de klasse der bezitters en 
de klasse der behoeftigen. Dit is een 
onevenredige verdeling tussen ar-
beid en genieting, die alleen kan ont-
staan als de ene mens zekere rechten 
krijgt op de arbeid van de ander. Dit 
evenwicht wordt verstoord door de 
verwerving van meer bezit dan men 
nodig heeft voor het eigen bestaan.”

Het bovenstaande is niet geschre-
ven door Marx, Troelstra of Domela 
Nieuwenhuis maar door Johannes 
van den Bosch, de oprichter van 
De Maatschappij van Weldadigheid 
in 1818. Van den Bosch is ook nog 
Gouverneur-Generaal geweest in 
Indië en gezant in Suriname. De on-
langs verschenen biografie geeft aan 
dat Van den Bosch ook daar pogin-

gen ondernomen 
heeft om het lot van 
de armen te verbete-
ren. Hij kreeg echter 
geen steun en geld 
van de machthebbers in Amsterdam 
onder andere de aandeelhouders en 
bestuurders van de Nederlandsche 
Bank, zoals Klaas Knot de huidige 
bestuurder laatst heeft toegegeven. 
Het lijkt mij niet terecht dat het stand-
beeld van Van den Bosch in Frederik-
soord voorzien is van een boevenpak!
In 2022 is er nog niets veranderd in 
de bezitsverhoudingen. In tegendeel, 
steeds meer bedrijven komen in han-
den van enkele personen. De meest 
recente voorbeelden zijn: Boskalis 
dat overgenomen is door de inves-
teringsmaatschappij HAL, eigendom 
van de familie Van de Vorm en Accell 
eigenaar van een aantal fietsenfabri-
kanten als Batavus, Koga, Sparta 
etc., overgenomen door investerings-
maatschappij KKR (Amerikaans).
En nog steeds betalen de lagere en 
middeninkomens relatief veel be-
lasting omdat de VVD niet van plan 
is de vermogensbelasting en de erf-
belasting voor de heel rijken fors te 
verhogen, om verlaging van belasting 
op arbeid mogelijk te maken. De to-
renhoge energieprijzen zorgen ervoor 
dat steeds meer mensen tegen een 
bestaansminimum aanlopen En de 
zeer rijken verdienen via speculatie 
goud aan de energieprijzen.

Willemsoord, 30-8-2022
Jan ten Klooster
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PARTIJ VAN DE ARBEID AFD. STEENWIJKERLAND

Wethouder
Trijn Jongman 
Pluut 16
8325 HT Vollenhove  
Tel. 0527–241238 / 06–22848024; 
trijnjongman@hetnet.nl 

Raadsleden:
Steven Bunt
’t Klooster 3
8355 AR Giethoorn  
Telefoon 06-43905646 
steven.bunt@gmail.com 

Jannes Mulder 
Zr. Canisiahof 6 
8341 NB Steenwijkerwold  
Tel.: 06-55704857 
jannes.mulder@home.nl  

Roland Logtmeijer, 
Vondelstraat 36
8331 RD Steenwijk 
Tel. 06-29064416 
rlogtmeijer@home.nl

Willem Sommer
W. Stokvisstraat 37
8331 SM Steenwijk 
Tel. 0521–517754 / 06-10723640
samolisa@planet.nl

Burgerraadsleden:
Femke-Welvaadt-Middelplaats
Michel Post

Elke maandagavond vindt een fractie-
vergadering plaats. Uiteraard kunt u 
op andere momenten de fractieleden 
bereiken.

19



COMMUNICATIE | PRINT | DRUKKERIJ | BELETTERING | WEBSITES
Woldmeentherand 3   |   8332 JE  Steenwijk  |  (0521) 52 44 55  |  www.bijzonderdruk.nl

ROOD
(en wat u er nog niet over wist, waarschijnlijk)

• in de betekenis van ‘kleurnaam’ voor het eerst aangetroffen in 1156, 
afkomstig van het Oudnederlandse rōt.

• (kleur) primaire kleur zoals die van licht met een golflengte tussen de ca. 620 en 740 nm.

• rood is de kleur met de meeste emotionele lading.

• naam van PVDA-magazine en kleur van de PVDA.

• v/m (valkerij) een vogel die nog niet gemuit heeft en zijn jeugdkleed nog heeft.

• (drukkerswereld) PVDA-huisstijlkleur PMS Red 032; CMYK 0-100-100-0
 lastige kleur voor een kameleon maar niet voor de mensen van Bijzonderdruk.


